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Protokół Nr II/2024 z II Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 23 
maja 2024 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 14:00 do15:20. 
 

W sesji udział wzięli radni i sołtysi Gminy Kawęczyn oraz zaproszeni goście – zgodnie 

z listami obecności stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie II Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości.  

6. Sprawozdanie z działalności Bibliotek Publicznych za rok 2023.  

7. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Młodzianowie za rok 2023.  

8. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

b) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kawęczyn; 

c) wyznaczenia przedstawicieli Gminy Kawęczyn do Zgromadzenia 

Związku Międzygminnego „Związek Gmin Powiatu Tureckiego”; 

d) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmiany 

granic sołectw: Młodzianów, Dziewiątka i Leśnictwo oraz zmian 

w ich statutach. 

9. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie II Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie II Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia II Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Łukasz Mila – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 
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15-u radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad 

Rady Gminy Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

Poinformował, że został poproszony o wprowadzenie do porządku obrad 
dodatkowego podpunkt dotyczącego głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXVI/134/93  Rady Gminy w Kawęczynie  z dnia   27.04.1993r.  w 
sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 
Samorządowych.  
 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 
powyższego podpunktu, który zaproponował wprowadzić jako podpunkt 8e. Odbyło 
się głosowanie jawne, imienne.  
 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad - dodatkowy podpunkt głosowanie nad uchwałą w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/134/93 Rady Gminy w Kawęczynie z dnia 

27.04.1993r. w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek 

Kształcenia i Studiów Samorządowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jeszczejakieś 

zmiany do porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł o zmiany. 
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Przewodniczący Rady Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad 

przyjęciem porządku obrad wraz z wprowadzonym podpunktem.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 
Ad. 3.Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Łukasz Mila – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co 

do protokołu z I Sesji Rady Gminy Kawęczyn IX kadencji. Uwag nie było. 

Zaproponował, aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i 

nie zgłoszono uwag do jego zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 

przyjęciem protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy Kawęczyn; 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Protokół z I Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości: 
Głos zabrał Krzysztof Kaźmierczak – członek Biura Powiatowego WIR w Turku. Na 
początku pogratulował radnym oraz wójtowi gminy wygranych wyborów, a także 
wyraził nadzieję na dobrą współpracę. Następnie zaprosił wszystkich na szkolenie 
dotyczące powstawania spółdzielni energetycznych, które odbędzie się 28 maja 
202r.4 o godz. 13:30 w Sali OSP w Smulsku.  
 
Nikt z zaproszonych gości nie zabrał głosu.  

 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Bibliotek Publicznych za rok 2023.  

Dyrektor Biblioteki Gminnej E. Kalinowska przedstawiła w skrócie sprawozdanie z 

działalności Bibliotek Publicznych za rok 2023. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Nikt nie miał pytań ani uwag do sprawozdania.  

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Młodzianowie za rok 2023.  
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Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Młodzianowie M. Czapla 

przedstawiła w sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Młodzianowie za rok 2023. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Nikt nie miał pytań ani uwag do sprawozdania.  

Ad. 8. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 
a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 
Zmiany budżetowe omówiła Skarbnik Gminy, która na początku powiedziała, że 
zmiany, które będą poddawane głosowaniu w zdecydowanej większości były 
omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji. Są dwie zmiany, które wpłynęły już po 
wspólnym posiedzeniu komisji, ale dotyczą środków wojewody i ministra finansów, 
które omówi w późniejszym czasie. Pierwsza zmiana jest to dotacja wojewody 
wielkopolskiego w kwocie 21 619,27 zł z przeznaczeniem na usługi opiekuńcze w 
formie usług sąsiedzkich oraz podejmowanie innych działań z zakresu pomocy 
społecznej. Podkreśliła, że są to środki wojewody znaczone, przeznaczone właśnie na 
cel wskazany przez wojewodę. Kolejna zmiana dotyczy kwoty 3 tysięcy złotych  w 
ramach Narodowego Program Rozwoju Czytelnictwa. Skarbnik Gminy uzupełniła, że 
są to również środki wojewody wielkopolskiego dedykowane na cel, na który zostały 
przyznane. Kolejna zmiana dotyczy zwiększenia w kwocie 5 866,50 zł z 
przeznaczeniem na pokrycie bieżącej działalności Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Młodzianowie. Skarbnik Gminy powiedziała, że kolejna zmiana 
wojewody, to jest 5 tysięcy złotych z przeznaczeniem na konserwację i archiwizację 
ksiąg Urzędu Stanu Cywilnego. Następna zmiana wojewody wielkopolskiego, to 11 
tysięcy złotych z przeznaczeniem na pomoc państwa w zakresie wychowania dzieci. 
Kolejna kwota od wojewody w wysokości 14 tysięcy złotych z przeznaczeniem na 
pomoc materialną dla uczniów o charakterze socjalnym.  
Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że zmiany kolejne dotyczą środków funduszu 
sołeckiego. Wyjaśniła, że  w trzech sołectwa odbyły się zebrania, podczas których 
podjęto decyzję o zmianie środków wcześniej przeznaczonych. I tak: 
1) Sołectwo Dziewiątka - sołectwo zmniejsza zadanie bieżącego utrzymania dróg w 
zakresie zakupu materiałów do kwoty 1 000,00 zł, następnie zmniejsza zadanie 
przyłącze prądu na działkę z 7 tysięcy do 4 tysięcy, sołectwo wprowadza nowe 
zadania: w zakresie organizacji Dnia Sportu -  zakup nagród w kwocie 500 zł, zakup 
kosiarki i podkaszarki - 2,5 tysiąca złotych wraz z zakupem paliwa i oleju do tych 
sprzętów, opłata za wodę - 200 złotych, zakup agrowłókniny i krawężników - 1500 
złotych; 
2) Sołectwo Ciemień – sołectwo zwiększa zadanie bieżącego utrzymania dróg w 
zakresie zakupu materiałów o 3000 zł do kwoty 8000 zł, zwiększa również zadanie 
pn. „Remont świetlicy wiejskiej” m.in. wykonanie tynków, zakup podgrzewacza wody, 
drzwi wejściowe – zwiększenie – 3 000,00 zł do kwoty 11100 zł, sołectwo zmniejsza 
zadanie zagospodarowanie placu zabaw do kwoty 3 tysiące, zmniejszenie o 7 tysięcy, 
sołectwo wprowadza nowe zadanie - wyznaczanie miejsca postojowego przed 
świetlicą - 1000 zł; 
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3) Sołectwo Leśnictwo - sołectwo zwiększa zadanie bieżącego utrzymania dróg w 
ramach zakupu materiałów o kwotę 3247,20 zł, sołectwo zwiększa zadanie w ramach 
bieżącego utrzymania dróg -  praca sprzętu o kwotę 2400,00 zł, natomiast rezygnuje 
z zadania pod nazwą „Zagospodarowanie placu rekreacyjnego- inspektor nadzoru”  o 
kwotę 11 tysięcy złotych, wcześniej zaplanowana kwota to 11 tysięcy złotych, z 
którego to zadania sołectwo całkowicie rezygnuje, sołectwo podjęło decyzję o 
wprowadzeniu nowego zadania tj. zakup ogrodzenia na działkę wraz z montażem - 
7,5 tysiąca złotych, następnie sołectwo zwiększyło zadanie bieżącego utrzymania 
placu o kwotę 100 złotych i zrezygnowało z zadania zakup drzewek na działkę 
sołecką – kwota 3,5 tysiąca złotych, sołectwo wprowadza nowe zadanie zakup trawy 
i nawozu na działkę wiejską - 400 złotych, jednostka zwiększa zadania w ramach 
zawodów sportowych łącznie o 600 zł oraz zwiększazadanie zakupu materiałów na 
zawody sportowe o wartość  252,80 zł.  
Skarbnik Gminy E. Balcerzak poinformowała, że kolejna zmiana spowodowane jest 
pismem referatu rozwoju i ochrony środowiska, a dotyczy zwiększenia planu 
wydatków inwestycyjnych w ramach remontu budynku ośrodka zdrowia w Tokarach 
Pierwszych na wykonanie izolacji poziomej fundamentów o kwotę 49 035,77 zł. 
Kolejna zmianajest konsekwencją pisma złożonego przez panią Dyrektor Przedszkola 
Gminnego, która zwróciła się o zwiększenie etatu pracownika na stanowisku pomocy 
nauczyciela dla dziecka niepełnosprawnego intelektualnie w grupie 0. Pani dyrektor 
wnioskuje o pół etatu na półtora miesiąca w łącznej kwocie – 3 665,09 zł. Kolejne 
pismo od Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Marii Skłodowskiej- Curie w 
Kawęczynie. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że Pani dyrektor wnioskuje o wymianę 
uszkodzonego systemu alarmowego, ponieważ jego naprawa jest ekonomicznie 
nieuzasadniona. Kwota wnioskowana to 6611,25 zł. Skarbnik Gminy powiedziała, że 
kolejna zmiana dotyczy zwiększenia w ramach podwyższonego zakładowego 
funduszu świadczeń socjalnych w placówkach oświatowych. Łączna zmiana i 
zwiększenie to jest kwota 68 784, 25 zł. Kolejny wniosek złożony został przez 
Kierownika Centrum Usług Wspólnych w związku z koniecznością wykonania robót 
dodatkowych podczas realizacji zadania pn. „Przebudowy Przedszkola Gminnego 
Kasztanowe Ludki w Kowalach Pańskich”. Jest to związane z pracami dodatkowymi, 
które wynikły w czasie realizacji inwestycji. Kwota zwiększenia niezbędna do realizacji 
zadania wynosi 190 307,57 zł. Kolejne zadanie omawiane również na wspólnym 
posiedzeniu komisji dotyczy wniosku Stowarzyszenia Gminnego Klubu Sportowego 
„Orzeł Kawęczyn”. Klub wnioskuje o kwotę 28 500,00 zł w związku z wymogami, 
które musi spełnić klub w związku z możliwością awansu pierwszej drużyny GKS 
Orzeł Kawęczyn do V ligi w sezonie 2024-2025. Dodała, że klub wnioskuje o kwotę 
28 500,00 zł, z czego 20 000,00 jest już w budżecie  zabezpieczone i będzie 
przeniesione z wcześniej zaplanowanego zadania budowy studni głębinowej, które 
było na ten rok planowane. Klub rezygnuje z budowania studni, a całość środków 
łącznie z kwotą 8 500,00 zł będzie przeznaczone na dostosowanie boiska do potrzeby 
wymogów. Pierwsza ze zmian, która nie była omawiana na posiedzeniu komisji 
dotyczy pisma Wojewody Wielkopolskiego, który zwiększa nam dotację w ramach 
opłacania składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre 
świadczenia rodzinne oraz zasiłek dla opiekuna na podstawie ustawy o świadczeniach 
opieki zdrowotnej finansowanych właśnie z tego tytułu. Kolejna zmiana dotyczy 
pisma ministra finansów, który zwiększa środki z przeznaczeniem na uczniów, którzy 
są obywatelami Ukrainy w kwocie 3 234 zł. Jest to kwota, która dotyczy jeszcze 
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miesiąca kwietnia. Wyjaśniła, że kwota na miesiąc maj nie jest jeszcze znana. 
Ostatnie zmiany dotyczą przeniesień pomiędzy paragrafami w zadaniach, które były 
dzisiaj wymienione, na wniosek jednostek w ramach zadań już zaplanowanych w 
budżecie. 
Pisma w zakresie wszystkich zmian budżetowych stanowią załączniki do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Ł. Mila otworzył dyskusję nad przedmiotowym podpunktem.  
 
Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie.  
 
Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024. Odbyło się 
głosowanie jawne imienne. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 
Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 
Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 
Ziółkowski 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr II/6/2024 w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej gminy na rok 2024. 
 
b)ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kawęczyn; 
Sekretarz Gminy Dorota Bartosik przedstawiła projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn Ł. Mila otworzył dyskusję w omawianym temacie.  
 
Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  
 
Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kawęczyn. Odbyło się 
głosowanie jawne imienne 

 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kawęczyn;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (15) 
Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 
Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 
Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 
Ziółkowski 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr II/7/2024 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kawęczyn. 
 

c) wyznaczenia przedstawicieli Gminy Kawęczyn do Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Związek Gmin Powiatu Tureckiego”; 

Sekretarz Gminy Dorota Bartosik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Kawęczyn do Zgromadzenia 

Związku Międzygminnego „Związek Gmin Powiatu Tureckiego”. Odbyło się 

głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia przedstawicieli Gminy Kawęczyn do Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Związek Gmin Powiatu Tureckiego”; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 
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Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr II/8/2024 w sprawie wyznaczenia 

przedstawicieli Gminy Kawęczyn do Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Związek Gmin Powiatu Tureckiego”. 

 

d) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmiany granic sołectw: 

Młodzianów, Dziewiątka i Leśnictwo oraz zmian w ich statutach; 

Inspektor M. Krakowiak przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Łukasz Mila- Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmiany granic 

sołectw: Młodzianów, Dziewiątka i Leśnictwo oraz zmian w ich statutach. Odbyło się 

głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmiany granic sołectw: 

Młodzianów, Dziewiątka i Leśnictwo oraz zmian w ich statutach;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 
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Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr II/9/2024 w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących zmiany granic sołectw: Młodzianów, 

Dziewiątka i Leśnictwo oraz zmian w ich statutach. 

 

e) zmiany uchwały Nr XXVI/134/93 Rady Gminy w Kawęczynie z dnia 27.04.1993r. w 

sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 

Samorządowych; 

Sekretarz Gminy Dorota Bartosik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/134/93 Rady Gminy w Kawęczynie z 

dnia 27.04.1993r. w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek 

Kształcenia i Studiów Samorządowych. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XXVI/134/93 Rady Gminy w Kawęczynie z dnia 27.04.1993r. w 

sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 

Samorządowych; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 



11 

 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr II/10/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXVI/134/93 Rady Gminy w Kawęczynie z dnia 27.04.1993r. w sprawie 

przystąpienia do Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i 

Studiów Samorządowych. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila ogłosił 15-minutową przerwę w obradach.  

Ad. 9. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Jan Gruca - Wójt Gminy Kawęczyn przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

Gminy za okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Łukasz Mila - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności 

za okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny S. Kasprzak zapytał o termin zebrań sołeckich dotyczących wyborów sołtysów 

i rad sołeckich. Ponadto zapytał, czy wiadomo coś o środkach w ramach pomocy 

suszowej.  

 

Wójt Gminy J. Gruca odpowiedział, że wspólnie z Przewodniczącym Rady planuje 

zaprosić do nas wiceministra Michała Kołodziejczaka. Natomiast po sesji odbędzie się 

spotkanie z sołtysami, aby ustalić termin narady sołtysów, podczas której ustalony 

zostanie harmonogram zebrań mających na celu wybór Sołtysów i Rad Sołeckich na 

nową kadencję.  
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Radny M. Pacześny złożył wniosek, aby od 1 września 2024r. dzieci z terenu gminy 

Kawęczyn dojeżdżały do szkół na terenie gminy Kawęczyn za darmo. 

Wniosek poparł radny P. Ziółkowski mówiąc, że niektóre dzieci muszą dojść na 

przystanek, a niektóre są zabierane spod domu. Dodał, że wszystko zależy od 

kierowcy, który akurat ma kurs. 

 

Wójt Gminy wskazał, że przygotowana zostanie symulacja kosztów związana z 

wprowadzeniem tego zadania do realizacji. Wójt Gminy powiedział, że zostanie 

również zweryfikowane to co powiedział radny P. Ziółkowski. Ponadto powiedział, że 

ten temat powinien zostać rozwiązany do końca sierpnia. 

 

Radny M. Chachuła powołując się na bezpieczeństwo młodzieży trenującej na placu 

w Kawęczynie, wnioskował o rozważenie montażu jednego bądź kilku progów 

zwalniających. 

 

Wójt Gminy powiedział, że zostanie to rozważone.  

 

Radny K. Kolenda wnioskował o lokalizację znaku "zakaz wyprzedzania" na odcinku 

od ronda w Kowalach Pańskich w kierunku Kawęczyna. Radny zauważył, że kierowcy 

nie respektują podwójnej ciągłej, która przebiega wzdłuż przedmiotowej drogi. 

 

 Wójt Gminy powiedział, że w dniu jutrzejszym zostanie to zgłoszone do Kierownika 

Zarządu Dróg Powiatowych.  

 

Radny A. Kwinciak wnioskował o wystąpienie do zarządu dróg powiatowych o 

przyspieszenie koszenia poboczy, które na ten moment ograniczają już widoczność w 

ruchu drogowym. 

 

Wójt Gminy powiedział, że powiat jest już w trakcie koszenia poboczy.  

 

Więcej zapytań i wolnych wniosków nie było.  
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Ad. 11.Zamknięcie II Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Łukasz Mila - Przewodniczący 

Rady Gminy Kawęczyn uznał II Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i 

zamknął obrady. 

 

                  Protokołowała                                 Przewodniczył 

 

              Magdalena Krakowiak                            Łukasz Mila 
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